
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Αποκατάσταση δρομολογιακών γραμμών Φολέγανδρου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προ ημερών, όπως είχαμε ενημερωθεί, ο Σύλλογος Εμπορικών και Τουριστικών 
Επιχειρήσεων Φολεγάνδρου σε επιστολή του εκφράζει τις διαμαρτυρίες του σχετικά με 
τις καθυστερήσεις στον διαγωνισμό των άγονων δρομολογιακών γραμμών και της 
ομώνυμης νήσου. Εξαιτίας αυτών, οι οποίες προκαλούνται από τις αναβολές του 
μειοδοτικού διαγωνισμού για τις άγονες γραμμές, το νησί των Κυκλάδων αντιμετωπίζει 
ήδη σοβαρά προβλήματα στις συγκοινωνίες του που θα εντείνονται, αν δε δοθεί η 
ενδεδειγμένη λύση άμεσα. Όπως τονίζεται από τον εν λόγω, ώστε να αποκατασταθούν 
τα δρομολόγια, αναγκαία είναι η «…άμεση ακύρωση του διαγωνισμού για τη 
δρομολογιακή περίοδο 2024-2025, καθώς μέχρι την ολοκλήρωση του διαγωνισμού θα 
έχει παρέλθει η ημερομηνία για την οποία πραγματοποιείται. Υπενθυμίζουμε ότι η 
σύμβαση για τη δρομολογιακή περίοδο 2023-2024 υπογράφτηκε στις 30-10-2024 μια 
μόλις ημέρα πριν τη λήξη αυτής». Ακολούθως, ο αναφερόμενος Σύλλογος αιτείται 
αφενός «…την απευθείας ανάθεση όλων των γραμμών μέχρι και 31-10-2025 στις 
εταιρίες που εκτελούν τώρα τα δρομολόγια με ταυτόχρονη έγκριση των δρομολογίων, 
ώστε να μπορέσουν να ανεβούν το γρηγορότερο δυνατό στο σύστημα κρατήσεων» κι 
αφετέρου «…την προκήρυξη του διαγωνισμού για τη δρομολογιακή περίοδο 2025-2026 
μέχρι τον Φεβρουάριο, ώστε να έχει ολοκληρωθεί έως την 1-11-2025 και να 
ομαλοποιηθεί η διαδικασία των διαγωνισμών, καθώς αυτή τη στιγμή είμαστε ένα 
ολόκληρο χρόνο πίσω». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε, δεδομένου ότι το υφ΄ υμών Υπουργείο δεν πρέπει να «…δημιουργεί αθέμιτο 
ανταγωνισμό μεταξύ των νησιών λόγω της καθυστέρησης των διαγωνισμών και την 
έγκριση των δρομολογίων…», όπως λάβετε σοβαρά υπόψη τις εκφραζόμενες θέσεις 
του Συλλόγου Εμπορικών και Τουριστικών Επιχειρήσεων Φολεγάνδρου, ώστε να 
κινηθείτε αναλόγως κι άμεσα, προκειμένου να αποκατασταθούν τόσο οι δρομολογιακές 
γραμμές Φολέγανδρου όσο και ετέρων νήσων, οι οποίες θίγονται από την καθυστερήση 
στον διαγωνισμό των άγονων δρομολογιακών γραμμών; 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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